
21. Medlemsforslag om finansiering af genopbygningen af Lykkebo Skoles gymnastiksal til en 

mindre sportshal

Udvalget skal tage stilling til medlemsforslag om finansiering af genopbygningen af Lykkebo Skoles 

gymnastiksal til en mindre sportshal.

medlemsforslag

Allan Mylius Thomsen (Ø) har den 10. juni 2008 anmodet om, at følgende forslag sættes 

på dagsordenen for Børne- og Ungdomsudvalgets møde den 18. juni 2008:

”Det foreslås, at den nedbrændte gymnastiksal på Lykkebo Skole genopbygges som en 

mindre sportshal til en samlet pris på 15 mio. kr. De manglende 6 mio. kr. finansieres ved 

en omdisponering af de til udvalgsområdet tilførte anlægsmidler. Forvaltningen skal ved 

det første møde efter sommerferien forelægge udvalget de afledte konsekvenser.

Motivering:

Det er åbenlyst perspektivløst at genopbygge en gymnastiksal, hvis 

anvendelsesmuligheder er stærkt begrænsede. Derimod vil en sportshal komme såvel 

skolen som det lokale foreningsliv til gavn i et lokalområde, som mangler 

idrætsfaciliteter.”

BILAG

1. Notat fra forvaltningen

bilag

1. Notat fra forvaltningen

På forslag fra A og F vedtog udvalget at bede Kultur- og Fritidsudvalget om at finansiere halvdelen 

af udgifterne til en mindre sportshal. Forslag til finansiering fremlægges på udvalgets møde den 3. 

september 2008 sammen med forskellige forslag til anlægsbesparelser, som udvalget kan vælge 

imellem.

Bo Asmus Kjeldgaard (F) og Signe Goldmann (F) ønskede følgende tilført til beslutningsprotokollen: 

"SF støtter forslaget om opførsel af mindre sportshal på Lykkebo Skole. Men SF er bekymret over at 

BUU ikke tilføres midler til denne ekstra anlægsopgave. SFs støtte til forslaget er dermed betinget af 

at BUU tilføres yderligere midler, når dette bliver nødvendigt for at sikre politisk vedtagne mål som 

pladsgaranti, strukturinitiativer, renoveringer og udbygninger som forudsat, således som det også 

blev besluttet af Borgerrepræsentationen, at BUF skulle finansiere idrætshallen på Islands Brygge i 

stedet for Kultur- og Fritidsforvaltningen." 

Ø tilsluttede sig protokolbemærkningen.



Afstemning:

Stemte for:

Stemte imod:

Undlod at stemme:

Tilstedeværende:

Allan Mylius Thomsen (Ø)

Bo Asmus Kjeldgaard (F)

Bo Normander (B)

Jan Andreasen (A)

Jesper Christensen (A)

Jesper Schou Hansen (V)

Jette Bergenholz Bautrup (A)

Lars Rasmussen (A)

Louise Frevert (Løsgænger-lf)

Signe Goldmann (F)

Afbud:

Majbritt Mamsen (K)

Fraværende:


